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Inleiding 
Voor u ligt het jaarverslag van de medezeggenschapsraad (MR) van CBS de Ark voor het kalenderjaar 
2022. In dit jaarverslag beschrijft de MR in hoofdlijnen waar zij zich in het afgelopen kalenderjaar 
mee bezig heeft gehouden. 
 
Gedurende 2022 zijn alle beperkingen als gevolg van coronapandemie steeds meer losgelaten. 
Evenals in 2021 is de MR steeds nauw betrokken geweest bij alle ontwikkelingen en besluiten die 
genomen zijn.  
 
Micha Zitman is namens CBS de Ark toegetreden tot de GMR. Micha heeft hiermee het stokje 
overgenomen van Dianne Muis. We willen Dianne Muis nogmaals bedanken voor haar inzet in de 
afgelopen jaren. 
 
We beginnen dit jaarverslag met een algemene beschrijving van de taken en verantwoordelijkheden 
van een MR. Vervolgens wordt de samenstelling van de MR in het afgelopen schooljaar in het kort 
toegelicht. De kern van het verslag is de beschrijving van de belangrijkste onderwerpen die in de MR 
aan de orde zijn geweest. 
 
Vergaderingen 
De MR van de Ark is in het kalenderjaar 2022 6 maal bijeengekomen. We waren begin 2022 nog 
genoodzaakt om via Teams online te vergaderen, maar gelukkig konden we vanaf maart 2022 weer 
fysiek bij elkaar komen.  
 
De agenda kent een aantal terugkerende onderwerpen, die vooral te maken hebben met actuele 
ontwikkelingen op school, de besluiten uit de Gemeenschappelijke Medezeggenschapsraad (GMR) en 
de lopende meerjarige veranderingsprojecten. Daarnaast zijn er gedurende het schooljaar nog een 
aantal onderwerpen waarvoor de MR haar formele instemming of advies moet geven, zoals de 
financiële begroting, de formatie van de klassen en de samenstelling van de schoolgids. 
 
De notulen van de MR zijn aan iedere leerkracht en ouder beschikbaar gesteld en te vinden op de 
website van de school. In de onderstaande paragraaf worden de belangrijkste onderwerpen kort 
beschreven. 
 
  



Samenstelling MR 
Een MR wordt vertegenwoordigd door een afvaardiging van de leerkrachten (personeelsgeleding/P-
MR) en een afvaardiging van ouders (oudergeleding/O-MR). De MR van de Ark bestaat uit zes leden 
(drie leerkrachten en drie ouders). De directie maakt geen onderdeel uit van de MR, maar neemt op 
verzoek wel deel aan de vergaderingen. 
 
Personeelsleden: 

• Johanna Sluiter, geheel kalenderjaar 

• Marije Baan, geheel kalenderjaar 

• Marloes de Vries, geheel kalenderjaar 
 
Ouders: 

• Joost Eggink, geheel kalenderjaar, voorzitter MR 

• Corrie Bijsterbosch, geheel kalenderjaar. 

• Thomas Bouter, geheel kalenderjaar 
 

 
Directie: 

• Robertjan de Wilde, geheel kalenderjaar  
 
Onderwerpen 2022 
Jaarlijks staan er een aantal algemene/terugkerende zaken op de agenda, maar ook zaken waarvoor 
de MR formeel advies of instemming moet geven. Hieronder treft u een opsomming van de 
onderwerpen die in 2022 besproken zijn, te beginnen met de advies- en instemmingsaanvragen. 
 
Adviesaanvragen: 

• Managementstructuur Zwolle-Zuid 
Wij hebben op 9 mei 2022 positief geadviseerd op de nota en gekozen route, waarbij wij 

aandacht hebben gevraagd voor: 

- Huidige ontwikkeling en continuïteit bij CBS de Ark blijft gewaarborgd. 

- Duur voorgenomen managementstructuur is 3 jaar.  

- Jaarlijkse evaluatie. 

- Zorgvuldige communicatie richting ouders. 

 

De MR heeft richting bestuurder Vivente aangegeven dat men niet gelukkig is met de gehele 

procesgang en communicatie omtrent dit onderwerp. 

• Jaarplanning 2022-2023 
Op 23 juni 2022 geven wij een positief advies voor het voorstel mbt de jaarplanning 2022-
2023, waarbij we adviseren om de 2-daagse training eind juni 2023 vooraf met het team af te 
stemmen en anders op te knippen. 

• Evaluatie jaarplan schoolontwikkeling 2021-2022 
Op 10 oktober 2022 hebben we een positief advies het jaarplan 2021-2022. 
Draaiboek Covid 2022 

Na een lange discussie geven we op 10 oktober 2022 uiteindelijk een positief advies, waarbij 

de volgende opmerkingen zijn gemaakt: 

- Negatief advies over het dragen van mondkapjes voor leerlingen tijdens code oranje.  

- De MR zou graag zien dat de school de ruimte krijgt om ook de 5e dag fysiek les te geven en 

hier zelf invulling aan geeft. 

• Schoolbegroting 2023 
Op 28 november 2022 geven we positief advies op schoolbegroting. 



 
Instemmingsaanvragen: 

• Schoolbegroting 2022 
Op 18 januari stemt de MR in met de begroting voor 2022. 

• Instemming aanstelling GMR-lid 
Op 9 mei 2022 stemmen wij in met de aanstelling van Micha Zitman als afgevaardigde 
namens CBS de Ark in de GMR. 

• Groepsverdeling 2022/2023 
Op 9 mei geven wij zowel instemming (PMR) als advies (OMR). Uitgangspunten waren: 
- voor schooljaar 2022/2023 ontvangt de Ark weer NPO-gelden; 
- samenvoegen groepen 3 in 1 groep 4, ondersteuning LIO-student; 
- groep 8 extra ondersteuning van leerkracht; 
- voornemen om uit elkaar halen en samenvoegen groepen 6/6-7/7 wordt met 1 jaar 
uitgesteld. Opzoeken verdere samenwerking wordt echter geïntensiveerd. 
 
MR geeft aanbeveling om ouders uit de diverse groepen voldoende en tijdig te informeren 
(per brief/mondeling/informatieavonden). 

• Beleid Dyslexie 
Op 23 juni 2022 stemt MR in met het hanteren van de kwaliteitskaar van Vivente op het 
gebied van Dyslexie. Kwaliteitskaart wordt uiteindelijk onderdeel van leesbeleid, welke 
uiterlijk november 2023 aan MR voorgelegd wordt. 
 
De MR is positief over de ontwikkelingen op dit gebied. Met het leesbeleid wordt school 
breed gekeken naar de kwaliteit van goed leesonderwijs en worden alle leerlingen 
betrokken. 

• Schoolgids 
De schoolgids bespreken we op 23 juni 2022. De MR stemt hiermee in.  

• Werkverdelingsplan 2022-2023 
Op 29-9-2022 stemt de P-MR in met het voorgestelde werkverdelingsplan. 

• SchoolOndersteuningsProfiel (SOP)  
Na uitstel van actualisatie/herijking van het SOP op 25 maart 2022, wordt op 10-10-2022 
ingestemd met het SOP. Het SOP zal in 2023 onderdeel worden van het schoolplan 2023-
2027. 

• Verhoging ouderbijdrage 
Daar de ouderbijdrage de afgelopen jaren op hetzelfde niveau is gebleven en de kosten 
stijgende zijn, wordt op 10 oktober 2022 ingestemd met de verhoging van de ouderbijdrage. 
Verhoging is noodzakelijk om de schoolactiviteiten te kunnen blijven bekostigen.  

• Jaarplan schoolontwikkeling 
Op 28 november 2022 stemmen we in met het jaarplan schoolontwikkeling. We zijn positief 
dat er dingen concreet gemaakt worden en dat er geïnvesteerd gaat worden in personeel en 
de uitstraling van de school.  

 
  



Overige besproken onderdelen 
- Continurooster 
Met ingang van het schooljaar 2021/2022 is er een continurooster actief op CBS de Ark. Conform 
afspraak is de voortgang een jaar lang in elke vergadering besproken. Na invoering heeft de 
bestuurder op meerdere momenten moeten bijsturen. Hiervan is de MR tijdig op de hoogte gesteld 
en de MR kon zich vinden in de getroffen maatregelen.  
 
- Inzet verbindend gezag 
Door veranderende groepsdynamiek in verschillende groepen heeft de schoolleiding besloten de 
methode verbindend gezag toe te passen, aanvullend op de bestaande Kanjermethode. De MR vindt 
het een goede zaak dat de bestuurder hier snel op gehandeld heeft en de MR kan zich vinden in het 
besluit om dit traject gedurende 2023 voort te zetten. 
 
- GMR 
In mei heeft er een online informatiebijeenkomst van de GMR plaatsgevonden. De bijeenkomst 
stond in het teken van de rol van de MR bij opstarten van een Integraal Kindcentrum. 
 
Tot slot 
De MR-leden vertegenwoordigen de achterban. Graag horen wij daarom van de ouders en 
teamleden welke zaken hen bezighouden en wellicht zorgen baren. Spreek ons aan of stuur een e-
mail naar mr.ark@vivente.nu 
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